
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde  
Aabybro Skole 

Deltagere:  
Christina Højriis Winther 
Anders Christiansen  
Jeanne Pedersen 
Astrid Sandermann 
Per Terp 
Susanne Saur Bach 
Majbritt Krogsgaard (skoleleder) 
Søren Jacobsen (TR) 
Louise Lundsgaard Leth (lærer) 
Signe Steendahl Byrresen (afdelingsleder) 
Elevråd: Sebastian og Klara 
Tidspunkt Onsdag den 5. februar 2025 kl. 17.00 - 20.00 
Mødested Kattedamsvej 26 
Mødeleder Christina Højriis Winther 
Referent Signe Stendahl Byrresen 
Fraværende Kiki Bach, Helle Tidselbak 

 

 

Punkt 1: Klassedeling (20 minutter) 

Skolens ledelse vil gerne drøfte den nuværende struktur for klassedeling mellem 5. og 6. klasse. 

Referat: Majbritt orienterede om, at ledergruppen på Aabybro Skole ønsker at klassedeling 
mellem 5. og 6. årgang skal bortfalde fra skoleåret 25/26 og fremadrettet.  

Skolebestyrelsen drøftede ledelsens forslag, og skolebestyrelsen bakker alle op om forslaget. 
Forslaget er tidligere behandlet i medarbejdergruppen og skolens MED-udvalg, hvor der også er 
opbakning til, at klassedelingen afskaffes.  

Det betyder, at der skal foretages justeringer i princip nr. 1 vedr. undervisningens organisering.  

 



 

Punkt 2: Rejse- og kulturfonden (20 minutter) 

Status på økonomien i Rejse- og kulturfonden samt en drøftelse af, hvorledes både elever, 
forældre og medarbejdere har en opmærksomhed på fondens muligheder. 

Referat: Skolebestyrelsen drøftede, hvilke kriterier Rejse- og Kulturfonden skal uddele 
økonomisk støtte efter til årgangsarrangementer i skoletiden eller forældrerådsarrangementer 
uden for skoletiden. Skolebestyrelsen startede på udarbejdelsen af kriterier for økonomisk støtte 
samt fondens formål.  

Der stilles forslag om, at Rejse- og Kulturfonden eventuelt kan organiseres med et´ 
skolebestyrelsesmedlem og eventuelt tre forældrerådsrepræsentanter.  

 

Punkt 3: Princip for underretning af hjemmene om elevernes udbytte 
af undervisningen og princip for netetik (45 minutter) 

Skolebestyrelsen justerer princippet for underretning af hjemmene om elevernes udbytte af 
undervisningen. Den indledende drøftelse af princip for netetik startes op i bestyrelsen. 

Inspiration til arbejdet med børns digitale liv: https://www.genvej.org/ 

Referat:  

 

Punkt 4: Sommermarked (15 minutter) 

Opfølgning på planlægning af sommermarked. 

Referat: Skolebestyrelsen drøftede sommermarkedet, og elevrådet har også haft 
sommermarked på deres dagsorden. Elevrådet havde forslag om flere borde/bænkesæt foran 
teltet, flere salgsboder med kage og sodavand samt flere skraldespande. 

Skolens ledelse havde et ønske om, at sommermarkedet indledes/åbnes med en fællessang på 
parkeringspladsen af alle skolens elever. Samtidig havde skolens idrætslærere forslag om, at 
man kunne arrangere et mindre sponsorløb, hvor hver klasse har en ”løber” i gang i en time. 
Løberne i sponsorløbet skal være elever, som melder sig frivilligt , og skolebestyrelsen/skolen 
skal stå for, at finde en eventuel løbssponsor. 

Skolebestyrelsen var åben overfor alle tiltag og syntes, at det lød spændende. 

https://www.genvej.org/


 

Punkt 5: Kommende skoleår (20 minutter) 

Skolens ledelse har påbegyndt planlægningen af kommende skoleår og ønsker i den forbindelse 
blandt andet at drøfte skoledagens længde.  

Referat: Skolens ledelse og medarbejdere orienterede om de forslag til tiltag, som der arbejdes 
med for kommende skoleår. Der arbejdes blandt andet på ens ringetider på begge matrikler, 
afkortning af skoledagens længde, ugentlig fagdag på alle årgange og optimering af 
ressourcecentrene for PLC og makerspace. 

 

Punkt 6: Orientering fra skolens ledelse og medarbejdere (20 minutter) 

Fast punkt hvor skolens ledelse og medarbejdere orienterer om kommende arrangementer, tiltag 
og lign.   

Referat: Skolens ledelse og medarbejdere orienterede om nyt fra årgangene, nyt på 
medarbejderfronten og nyt fra ledelsen.  

 

 

Punkt 7  : Eventuelt (10 minutter) 

- Politik for kommunikation 

- Opdatering hjemmeside 

- Forældrehenvendelse ved klassedeling 

- Forældrehenvendelse vedr. 7. årgang  

Referat:  

- Mødetidspunkt for kommunikationspolitikken fastsættes efter skolens næste PU. 
- Skolens hjemmeside er opdateret med referater og principper. Der etableres link fra Aula 

til skolens hjemmeside. 



- To forældrehenvendelser vedr. klassedeling forelægges bestyrelsen. Henvendelserne går 
på bekymring for klassedeling på 5. årgang 

- Forældrehenvendelse vedr. bekymring for 7. årgang forelægges og drøftes. Skolens 
ledelse tager henvendelsen med tilbage til yderligere drøftelse i Team 7. 

 


